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Förvaltningsråd, extra Protokoll

Sammanträdesdatum 2019-06-17
Plats Rum 510, Henrik Smithsgatan 13
Klockan 14.00 – 16.00
Paragrafer 1–4

För arbetsgivaren Johan Hermansson, fritidsdirektör
Yvonne Gustafsson, avdelningschef
Thomas Sterner, avdelningschef 

För fackliga organisationer Eva Lotte Olsson, Kommunal
Zakaria El-Falou, Kommunal
Selma Mulagic, Saco
Louise Östmo Nilsson, Vision 

Ej närvarande Johanna Wikelo, Saco
Patricia Seraji, Vision
Anna Ingloff, Saco

§1 Justeringspersoner
Louise Östmo Nilsson, Vision
Selma Mulagic, Saco
Zakaria El-Falou, Kommunal

§2

§3

§4

Föregående mötesprotokoll
Inga synpunkter på föregående mötesprotokoll. Läggs till handlingarna.

Information: 
Sjukfrånvaro
Arbetsgivaren presenterar materialet för sjukfrånvaron. 

Alternativa driftsformer 
Arbetsgivaren informerar om uppdraget att söka alternativa driftsformer inom 
förvaltningens verksamheter. Fortsatt dialog efter sommaren.

Dialog:
Skyddsronder
Kommunal lyfter att dokumentationen i skyddsrondsprotokollen brister. Exempel 
på brister är att det saknas datum när skyddsronden görs, vem som deltagit, vem 
som ska göra vad i handlingsplan och uppföljning.
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Arbetsgivaren har planerat utbildning kring skyddsronder och dokumentationen 
kring detta.

Vision efterfrågar skyddsrondsprotokollet ifrån huvudkontoret.
I samverkan med skyddsombudet genomförde arbetsgivaren inte en fullständig 
skyddsrond under hösten 2018, då flytt från lokalerna var planerad till våren 2019.
Flytten är framflyttad varför arbetsgivaren nu kommer att arbeta vidare 
tillsammans med skyddsombudet gällande skyddsronden på huvudkontoret samt i 
de nya lokalerna som tillträds i slutet på året.

Städutredning
En städutredning har pågått på drift- och fritidsgårdsavdelningarna, för översyn av 
möjligheterna till enhetlig hantering av städ inom förvaltningen samt för att se 
över kostnaderna för städning. Frågan har hanterats på de olika verksamhetsråden. 
Då frågan berör flera delar av förvaltningen så lyfts frågan upp på förvaltningsråd. 
Thomas Sterner avdelningschef för driftavdelningen går igenom materialet ifrån 
städutredningen. 

Arbetsgivaren konstaterar utifrån de utredningar som gjorts att en enhetlig 
hantering av lokalvård inom förvaltningen kommer att kräva en utökad 
organisation i form av en ny sektion med utökade personella resurser. Detta skulle 
medföra utökade kostnader för förvaltningen som inte är ekonomiskt försvarbart.

Kommunal har synpunkter på hur processen har genomförts och poängterar att 
varken de eller skyddsombuden har varit delaktiga i utredningen. Kommunal 
ifrågasätter även underlaget som redovisats, då de inte anser att de siffror som 
presenterats stämmer. Arbetsgivaren medger att underlaget inte är fullständigt, 
men anser att det är tillräckligt för att ange inriktning för den framtida hanteringen 
av lokalvård inom förvaltningen.  

Arbetsgivaren poängterar att en utökad intern städorganisation, kommer att 
medföra stor utökning av resurser vilket inte är aktuellt under rådande ekonomiska 
situation.

Arbetsgivaren kallar till ett möte för ytterligare en genomgång av underlaget och 
synpunkterna på detta. 

Titelfråga
Kommunal undrar hur det går i frågan om titelbyte inom fritidsgårdsavdelningen.

Arbetsgivaren svarar att det finns frågor som måste belysas och vissa dialoger som 
måste föras innan processen kan gå vidare. Detta är planerat att ske i augusti och 
början på hösten. Titelfrågan måste ske i gemensam dialog med HR-strategiska 
avdelningen samt Vision.
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Ordförande

Sekreterare

Johan Hermansson

Justerande Saco

Mohamed Shemesani

Justerande Kommunal

Selma Mulagic

Justerande Vision

Zakaria El-Falou

Louise Östmo Nilsson


